

Makanan Tambahan Semulajadi Yang Menyihatkan



Buah Mengkudu (nama saintifik: *Morinda citrifolia*), juga dikenali sebagai buah Noni, bertumbuh dengan banyaknya di Kepulauan Asia Pasifik Selatan. Buah Noni telah digunakan secara tradisional sebagai makanan kesihatan untuk memperbaiki atau merawat: kesakitan, keradangan, kecederaan terbakar, sembelit, keracunan makanan, demam, jangkitan, sakit haid, penuaan, masalah pernafasan, artritis, kencing manis, kanser, tekanan darah tinggi, gangguan pencernaan, serta masalah-masalah kesihatan yang lain.

Buah Noni mengandungi lebih daripada 150 jenis nutrien yang bermanfaat terhadap badan manusia, di mana ia termasuk:

Protein

Enzim

Proxeronine/ Proxeronase

Bahan Antioksidan

β -Karatena

Karbohidrat

Serat tumbuhan

Vitamins

Vitamins B3/B9/H/B5/A/B/C/D/E/K

Minerals

Karbonat/ Kalsium/ Besi/ Magnesium/ Zink/ Iodin/ Fosforus/ Tembaga/ Kromium/ Mangan/ Sulfur/ Natrium/ Kalium/ Selenium/ Germanium/ Molibdenum

Pengambilan Buah Noni adalah Cara Terbaik untuk Menambah Jumlah Xeronine yang Tersimpan dalam Badan. Dr. Ralph Heinicke, seorang pakar biokimia terkenal dari Amerika Syarikat, mendapati bahawa buah Noni adalah sumber yang kaya dengan Proxeronine dan Proxeronase. Kedua-dua bahan ini akan bergabung di dalam usus untuk membentuk Xeronine, iaitu sejenis alkaloid yang dapat mengaktifkan protein-protein dalam badan kita. Protein pula akan bertindak seperti pemangkin di dalam sel-sel: sekiranya tiada protein, badan kita akan mati; manakala kekurangan protein pula, ia akan mengakibatkan banyak masalah kesihatan.



Diamond Interest



Buah Mengkudu

Hadiah Dari Alam Semulajadi

Buah Noni

Mencegah Penyakit Akibat Penuaan

Kaya dengan kandungan beta-karotena, buah Noni memiliki ciri-ciri antioksidan yang mengagumkan. Buah ini juga memainkan peranan yang penting dalam menguatkan sistem imun dan melambatkan proses penuaan. Dalam tahun-tahun kebelakangan ini, para penyelidik mempercayai bahawa Xeronine boleh menjadikan sel kanser mati seperti sel biasa dan kemudiannya digantikan dengan sel baru yang sihat.

Membuang Toksin dan Membersihkan Usus

Kandungan toksin merbahaya boleh terkumpul di dalam badan kita melalui gaya hidup moden, alam sekitar yang tercemar dan tabiat pemakanan yang tidak sihat. Buah Noni yang kaya dengan serat boleh membantu pembuangan toksin dari badan, mengatasi sembelit dan memperbaiki masalah usus.

Memperbaiki Kualiti Tidur

Noni merupakan sejenis buah yang dapat merangsang rembesan hormon melatonin dan memperbaiki kualiti tidur di kalangan orang tua. Ia membolehkan mereka mendapat rehat yang cukup dan berasa segar selepas bangun tidur.



D.I. NONI



Dengan menggunakan buah Noni yang bermutu tinggi sebagai ramuan utama, produk ini mengandungi Xeronine dan vitamin-vitamin yang diperlukan badan. Ia adalah sejenis jus kesihatan, bukan sahaja membantu anda tidur lebih baik malah meningkatkan sistem imun badan.

Menguatkan sistem imun badan

Memperbaiki kualiti tidur

Membuang toksin dari badan

Mencegah penyakit akibat penuaan